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Ref: MCI 2014/2

培僑書院PUI KIU COLLEGE
「第三屆法團校董會家長校董和替代家長校董選舉」[image: image1.jpg]
Third Election for IMC Parent Manager and Alternate Parent Manager

	上述選舉的提名期經已結束, 共有 2名候選人參選。候選人的資料和他們的自我推介已放於學校內聯網，請各位家長細閱。候選人編號是依英文姓名字母順序排列，選票將於幾天後由班主任經學生派發給各位家長。請注意以下的重要資料和日子。
The deadline for nomination had already expired.  There are 2 candidates nominated for this election.  Details and self-introduction of the candidates for parents’ reference have been posted in the school e-class.  Candidate numbers were assigned according to the alphabetical order of their names.  Ballot papers will be distributed by Class teachers to all parents through students a few days later.  Please be reminded of the following important information and dates.

投票日期及時間
Polling Date and Time
	:
	共三天：2014年3月4日(二) 至3月6日 (四)(上午八時至下午四時正)
Three days: 4th -6th March 2014 (8am to 4pm)

	『點票會』日期、時間及地點
Date, Time  & venue for vote counting
	:
	2014年3月8日(六)上午10時正於學校中學部地下小禮堂舉行，歡迎所有家長到場。如欲參與，請填寫及交回以下回條。
8th Mar 2014 (Sat) at 10:00am at Small Assembly Hall on G/F of Secondary Section. All parents are welcome. Anyone who would like to attend, please fill out and return the reply slip.

	公佈結果日期
Date for announcement
	:
	2014年3月10日(一) 將於學校內聯網公佈選舉結果。
Election results will be announced at the school e-class on 10th Mar 2014


此致
各位家長

培僑書院家長教師會 謹啟
Pui Kiu College Parent-Teacher Association 
2014年2月12日

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

回條 Reply Slip
本人＿＿＿＿＿＿＿＿________________先生 / 女士（＿___＿班學生的家長）欲參與上述在3月8日舉行的『點票會』。

I ＿＿＿＿＿＿______________＿＿(Parent of Class __  student) will attend the above-mentioned vote counting to be held on 8th March, 2014









團結力量，積極參與，為我孩童!  心繫校園，關注成長，點石成金。


